

**VERGADERING R.K. BASISCHOOL ST. ALOYSIUS**  
**DATUM: 5 SEPTEMBER 2017**  
**SPIERINGSTRAAT 18**  
**20:00-22:00**

Aanwezig: Chantal (voorzitter), Lenny (penningmeester), Marion (directeur), Lisette en Marijke (schoolteam), Martin, Merel, Patricia, Maja, Nancy, Enid, Meija  
Afwezig: Ellis (secretaris), Bram

Chantal heet ons welkom.

De vergadering start met de volgende agendapunten:

**1. Notulen OR vergadering 19 juni 2017:**

Er zijn geen opmerkingen over pagina 1 tot en met 3.

Op pagina 4 staan de actiepunten;

Actiepunt 2016.102 (nieuwe kascommissie regelen) is afgehandeld.

Actiepunt 2017.6 (Vertegenwoordiger OR in MR?) is afgehandeld, Lenny zal deze functie vervullen.

Actiepunt 2017.7 (Willen de nieuwe leden van het afgelopen jaar doorgaan?) is afgehandeld, de nieuwe leden gaan door.

Actiepunt 2017.8 (hulpouder Antoinette benaderen voor de JAVD) is afgehandeld door Ellis, Antoinette wil graag helpen.

Actiepunt 2017.9(Jaarprogramma etc. door Ellis) blijft staan voor na de vergadering van 12 oktober 2017.

Bij dezen zijn de notulen vastgesteld.

**2. Vooraf ingebrachte/ in te brengen onderwerpen:**

**a) Samenstelling OR**

Dit wordt verder besproken in de vergadering van 12 oktober 2017.

**3. Mededelingen directie/ team:**

**a) Welkom nieuwe directeur!**

Chantal heet Marion welkom, waarop een ieder zich voorstelt.

**b) 27 juni 2017, staking en overhandiging handtekeningen**

Dit is gebeurd.

**c) Afscheid Annette**

Afscheid van Annette was erg leuk.

#### **4. MR: terugkoppeling van/ in te brengen in:**

##### **a) Is er een vertegenwoordiger vanuit de OR in de MR nodig?**

In de statuten staat dat er een vertegenwoordiger moet zijn vanuit de OR in de MR. In de loop van het jaar moeten wij allen de statuten bekijken en zo nodig aanpassen. Lenny zal deze functie vervullen.

#### **5. Projecten:**

##### **a) Evaluatie Lentemarkt**

Er is nog geen evaluatie op papier gezet. Chantal zal vragen of Bram dit op zich kan nemen. Er wordt in een klein team besproken om het een andere opzet te geven; Het idee is om er een 21ste eeuw arrangement van te maken. Team laat weten wanneer de vergadering hierover is zodat er OR leden kunnen aansluiten.

##### **b) Schoolfotograaf**

Nancy vertelt dat het loopt. Er is goed overleg met Marion en de schoolfotograaf.

##### **c) Schoolfruit**

Meija heeft overleg gehad met Kathy en Linda. Door middel van een enquête binnen het team is naar voren gekomen dat de leerkrachten wel schoolfruit willen maar dan om het jaar. Meija gaat de school inschrijven. In oktober horen wij of de school is ingeloot voor gratis schoolfruit.

##### **d) Deurwachtschema**

2 november 2017 is ingevuld door Patricia op de Spieringstraat en door Martin op de AG de Vrijestraat.

7 november 2017 is ingevuld door Merel op de Spieringstraat en door Maja op de AG de Vrijestraat.

#### **6. Rondvraag en sluiting**

Marion geeft aan dat zij nog bezig is rondom het verkeer. Zij wil dit graag nog bespreken. Hoewel er eerder in de vergadering besproken is dat verkeer niet een taak is van de OR?

Meija geeft aan dat de schoolapp niet up-to-date is dan wel niet goed functioneert. Lisette legt uit dat dit nog in ontwikkeling is.

Bianca vraagt of er met schoolontbijt rekening wordt gehouden met intoleranties/ diëten. Team gaat dat inventariseren en koppelt dit terug naar Bianca, Bianca neemt dit verder op zich.

Chantal bedankt iedereen en sluit de vergadering.

## ACTIELIJST

Nr	In	Actiepunt	Wie	Wanneer
2017.9	19 juni 2017	Jaarprogramma aanvullen, jaarprogrammaboekjes aan burenschool geven, zittende leden aanmelden bij KVK, OR poster en adreslijst aanpassen, jaarprogramma en adreslijst ophangen in teamkamers	Ellis	Oktober 2017
2017.10	5 september 2017	Statuten bekijken en zo nodig aanpassen	Allen Chantal	2017/2018
2017.11	5 september 2017	Wat willen wij in de toekomst met de lentemarkt	Team/ lentemarkt commissie	2017/2018 (team geeft datum vergadering door)
2017.12	5 september 2017	Opzet musical, communicatie hierover met de OR	Allen	2017/2018
2017.13	5 september 2017	Bianca neemt intoleranties en diëten van kinderen op zich iom team en gaat hier mee aan de slag	Bianca	2017/2018

## BESLUITENLIJST

### *30 augustus 2016*

- Projecten Schoolplein en Verkeersveiligheid zijn geen taken voor de OR; Zij worden verwijderd van het jaarprogramma.
- Activiteit Versiering van de hallen wordt ook verwijderd van het jaarprogramma, dit wordt nu ingevuld door de leerkrachten zelf. Budget voor de versiering van de hallen blijft bestaan.

### *5 oktober 2016*

- Eigen vermogen wordt gebruikt voor schoolbenodigdheden.
- Sintviering 2016 wordt een overgangsfase van “zwarte” pieten naar roetveeg pieten. [Besluit vervalt op 10 mei 2017]

### *10 mei 2017*

- Sintviering 2017 en aankomende jaren blijft bestaan uit “zwarte”pieten en roetveeg pieten.